
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 28. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 159
Vil ministeren kommentere artiklen »Varerne er stillet frem, 
men Ilva-butik må stadig ikke lukke kunder ind« (https://
nyheder.tv2.dk/lokalt/2022-02-09-varerne-er-stillet-frem-men-ilva-butik-maa-stadig-ikke-
lukke-kunder-ind?fbclid=IwAR2HdmSG78vfWDVKvYS9RDJEv6g5Hvn4WRe983kWuCY-
wEycB5EZ5nSGQPr4) fra den 9. februar 2022 og i forlængelse heraf redegøre for 
de landsdækkende mål for sagsbehandlingstider, herunder at Københavns Kommune an-
giveligt overskrider dem med flere længder? Og vil ministeren samtidig tilkendegive, hvad 
regeringen vil gøre for, at kommuner fremover overholder fristerne for sagsbehandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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